

Introduction des Membres.

(R. PRESCOTT, 1797, et R. S. MILNES, Lt. Gouverneurs. 1803.)

3

this House, by the courtesy of this House, and take his seat next on the right hand of the Speaker, and until such time as persons of superior rank may take their seats in this House.

The question of concurrence being put,

It was resolved in the affirmative.—J. C. 1. p. 293.

The Speaker, addressing himself to the *Lord Bishop of Quebec*, informed him that this House had passed a resolve of the seventh instant, granting him precedence and a seat on the right hand of the Speaker of this House.

Which resolve being read,

The *Lord Bishop of Quebec* took his seat accordingly on the right hand of the Speaker, and the cloth of State.—J. C. 1. p. 297.

The Speaker acquainted the House that there were several Members without, ready to be introduced.

Whereupon Sir *John Johnson* was introduced between Mr. *Caldwell* and Mr. *De Lanaudière*. Sir *John Johnson* presented his Writ of Summons to the Speaker, who delivered it to the Clerk, and the same was read at the table.—J. C. 2. p. 167.

Whereupon also Mr. *De Lotbinière* was introduced between Mr. *Caldwell* and Mr. *De Lanaudière*, presented his Writ of Summons to the Speaker, who delivered it to the Clerk, and the same was read at the table.—J. C. 2. p. 169.

The Speaker acquainted the House that there was a Member without ready to be introduced.

The Speaker also acquainted the House that Mr. *Taylor*, one of the Commissioners, is waiting to administer the oath; who being introduced,

Mr. *Gabriel Elzéar Taschereau* was this day introduced between Mr. *Baby* and Sir *George Pownall*.

Mr. *Taschereau* presented to the Speaker his Writ of Summons, who delivered it to the Clerk.—J. C. 2. p. 274.

Then Mr. *Taschereau* came to the table, and took the oath pursuant to the Statute, which was administered by Mr. *Taylor*, and took his seat accordingly.

The Commissioner withdrew.—J. C. 2. p. 276.

The House is informed, that Commissioners are appointed and waiting to administer the oath prescribed by the Statute of the 31st of his present Majesty, who being introduced were *Nathaniel Taylor* and *Louis Dunière*, Esquires.

The Honorable Mr. *Taschereau* acquainted the House that there were several Members without ready to be introduced.

When the Honorable Mr. Chief Justice *Elmsley* was introduced between the Honorable Mr. *De Lanaudière* and the Honorable Mr. *Taschereau*.

The Honorable Chief Justice *Elmsley* presented to the Speaker his Writ of Summons, who delivered it to the Clerk.—J. C. 3. p. 362.

Then the Honorable Chief Justice *Elmsley* came to the table, and took the oath, pursuant to the Statute

bre) aura la préséance dans cette Chambre par la courtoisie de cette Chambre, et aura son Siège près et à la droite de l'Orateur, jusqu'à ce que des personnes d'un Rang Supérieur siègent dans cette Chambre.

La question de concurrence étant mise,

Il a été résolu dans l'affirmative. J. C. 2. V. p. 55.

L'Orateur s'adressant au *Lord Evêque de Québec*, l'a informé que cette Chambre avoit passé une résolution, le septième jour de ce mois, par laquelle elle lui accordoit la préséance et un siège à la droite de l'Orateur de cette Chambre.

Cette résolution étant lue,

Le *Lord Evêque de Québec* a pris son siège en conséquence à la droite de l'Orateur et du Dais.—J. C. 2. V. p. 59.

L'Orateur a informé la Chambre qu'il y avoit plusieurs Membres qui étoient prêts à être introduits.

Sur quoi le Chevalier *John Johnson* a été introduit entre Mr. *Caldwell* et Mr. *De Lanaudière*. Le Chevalier *John Johnson* a présenté son Writ de sommation à l'Orateur qui l'a remis entre les mains du Greffier, et le dit Writ a été lu à la Table.—J. C. 2 p. 164.

Sur quoi Mr. *De Lotbinière* a été aussi introduit entre Mr. *Caldwell* et Mr. *De Lanaudière*, et a présenté son Writ de Sommation à l'Orateur, qui l'a remis entre les mains du Greffier qui l'a lu à la Table.—J. C. 2. p. 164.

L'Orateur a informé la Chambre, qu'un Membre se présente pour être introduit.

L'Orateur a aussi informé la Chambre que Mr. *Taylor*, l'un des Commissaires, se présente pour administrer le Serment; Lequel ayant été introduit,

Mr. *Gabriel Elzéar Taschereau* a été ce jour introduit entre Mr. *Baby* et Sir *George Pownall*.

Mr. *Taschereau* a présenté son Writ de sommation à l'Orateur qui l'a remis au Greffier.—J. C. 2. p. 268 & 269.

Alors Mr. *Taschereau* s'est approché de la table et a prêté le serment, conformément au Statut, qui lui a été administré par Mr. *Taylor*, et il a pris son siège en conséquence.

Le Commissaire s'est retiré.—J. C. 2. p. 270.

La Chambre est informée " Que des Commissaires ont été appointés et se présentent pour administrer le Serment prescrit par le Statut de la Trente-unième Année du Règne de Sa Majesté, lesquels étant introduits, étoient, *Nathaniel Taylor* et *Louis Dunière*, Ecuyers.

L'Honorable Mr. *Taschereau* a informé la Chambre, " Qu'il y avoit plusieurs Membres qui se présentent pour être introduits."

Lorsque l'Honorable Juge en Chef *Elmsley*, a été introduit entre l'Honorable *De Lanaudière* et l'Honorable Mr. *Taschereau*.

L'Honorable Juge en Chef *Elmsley* a présenté à l'Orateur son Writ de Sommation, qui l'a remis au Greffier. J. C. 3e. p. 332.

Alors l'Honorable Juge en Chef *Elmsley* s'est approché de la Table et a prêté le Serment conformément

Lundi,
12e. Janvier,
1795.

Mardi,
24e. Janvier,
1797.

Jeudi, 28e.
Mars, 1799.

Jeudi,
8e. Février,
1803.

Monday,
12th Janu-
ary, 1795.

Tuesday,
24th Janu-
ary, 1797.

Thursday,
28th March,
1799.

Thursday,
8th Febru-
ary, 1803.